
 

Aan:  College van B&W te Hengelo 

Per email: raadsgriffie@hengelo.nl 

Datum:  03-04-2023 

Betreft:  Het ROC, Metropool en andere organisaties kiezen voor alternatieven dan een duur 

warmtenet 

  

Geachte College, 

Te midden van een discussie over het warmteprogramma (Politieke markt dinsdag 28 Maart) met 

daarin de focus op de aanleg van een regionaal hoog temperatuur warmtenet staat te lezen in de 

Tubantia afgelopen weekend  “Organisaties zetten “duur” warmtenet op tweede plan na hogere 

kosten”. Kopie van artikel in bijlage. 

Het College vindt dat een warmtenet haalbaar en betaalbaar moet zijn; dit voor zowel inwoners, 

verenigingen en ondernemers in Hengelo. Het College stelt bovendien dat een warmtenet lagere 

maatschappelijke kosten met zich meebrengt dan elektrische verwarming met warmtepompen. 

In antwoord op schriftelijke vragen van Lokaal Hengelo geeft het College aan op 28 Maart 2023 aan 

met betrekking tot het vorige warmtenet “… de aanvankelijke begroting van de aanleg van de 

backbone van € 14,6 miljoen uiteindelijk op € 19,2 miljoen uit is gekomen. De bijdragen van provincie 

Overijssel (€ 4 miljoen) en het Rijk (Greendeal € 3 miljoen) maken onderdeel uit van dit 

investeringsbedrag . Aanvullend op dit overzicht hebben Warmtebedrijf Hengelo BV en 

Warmtenetwerk Hengelo BV investeringen gedaan in het netwerk zoals dat er nu ligt. Deze 

informatie is in ieder geval voor Warmtebedrijf geen openbare informatie. “ 

Lokaal Hengelo heeft de volgende vragen aan het College over de inhoud van het artikel in de 

Tubantia: 

1. Hoe kijkt het College aan tegen de verdrievoudiging van de kosten van gebruik warmtenet 

terwijl tegelijkertijd een warmtenet de voorkeur geniet van alternatieve warmtebronnen van 

dit College? 

2. Is het warmtenet “betaalbaar” te noemen ? zie ook de quote “ De kosten van het warmtenet 

stijgen explosief. Het gaat om miljoenen”. Zo ja, graag toelichting. 

3. Hoe kijkt het College aan tegen het ROC, Metropool en HTSP-Thales die als alternatief nu 

overgaan op de installatie van warmtepompen en zonnepanelen? 

4. Graag een reactie van het College op de uitspraak : “Het is geen verplichting om het tarief 

voor Warmtenet maximaal op te trekken”. Hierbij additioneel de vraag of de gemeente hier 

een dempende rol kan spelen? 

5. Hoe verklaart het College “Het tarief voor een regionaal warmtenet voor de school (ROC) in 

Enschede is lager dan in Hengelo”? 

6. “Wat onzeker is wat de prijzen de komende jaren gaan doen”. Hoe kan het College enige 

toekomstzekerheid bieden als “regisseur energie” en promotor van het warmtenet aan 

gebruikers? 

7.  Hoe verklaart het College dat aan het HTSP-Thales park bij gerenoveerde gebouwen met 

warmtepompen zal worden gewerkt en niet aangesloten worden op het warmtenet? 



8. Hoe kijkt het College aan tegen een mogelijke hulpvraag van de Metropool als eigenaar van 

de gebouwen bij het overschrijden van de kritische kostengrens? 

9. Hoe kijkt het College tegen de uitspraak van Ennatuurlijk die zich niet herkent in het beeld 

geschetst door de gebruikers? 

10. Naar aanleiding van bovenstaande vragen , is het College nog altijd van mening dat deze 

gebruikers het warmtenet haalbaar en betaalbaar vinden? Zo ja, graag toelichting. 

Met vriendelijke groet, 

Fractie van Lokaal Hengelo, 

Glenn Dedecker 

 


